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PROTOKOI, N{R 59/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z dnia 04 listopada 2005 roku

Kornisja Rewizyjna rozpoczqla obrady o godz. 14.30 w skladzie wg listy

obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastqpuj4cego

porz4dku:

1. Sporz4dzenie Protokolu Pokontrolnego Skladowiska Odpadów

Komunalnych w Potoku Malym.

2. Sprawy róLne

Ad.l

Komisja Rewizyjna w dniu 27. X 2005 roku przeprowadzila kontrolq

Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Malym pod k4tem

porównania dochodów I pólrocza roku 2005 z I pólroczem roku 2004

oraz ustalenia podmiotów przywolqcych émieci na Wysypisko.

Po przeprowadzonej kontroli Kornisja Rewizyjna sporz4dzita Protokói

Pokontrolny Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Malyrn bgd4cy

zalqcznll<i er¡ do ni niej szego protokolu.

Ad.2

Na posiedzenie kornisji zostal zaproszony Bunnistrz Miasta Jqdrzejowa -

rngr M. Wolski.

Glos zabrala radna E. Wiéniewska. Zgodnie z uchwalE Rady Miejskiej

Komisja Rewizyjna przeprowadztla kontrolE Skladowiska Odpadów

Komunalnych w Potoku Malym. Z przeprowadzonei kontroli wynika,

iz glównym dostarczycielem odpadów jest firma EKOM, która zalega

z platnoéciami w stosunku do Wysypiska na kwotE 96 tys. zl. Kierownik
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Skladowiska kilkakrotnie juL wysylal pisma ponaglajqce EKOM

do uregulowania zaleglych naleZnoéci, a takle informowal Burmistrza

o zaistnialej sytuacji. Firrna Ekom tlumaczy to faktem, iZ ZBM - jednostka

organizacvjna podlegla Gminie, zalega wobec nich z platnoéciami.

C4t Pan Bttrmistrz zostal poinformowany o tej sprawie'? - Zapytala radna

E. WiÉniewska.

Cala ta sytuac.ja éciéle wiq2e siE z ZBli4.. Kiedy dowiedzialern sig o tym,

2e 7.BM zalega E,komowi, a Ekom nie placi Wysypisku zobligowalem

kierownikaZBll4 - pana S. Jacha do uregulowania zaleglych naleZnoéci wobec

Ekomu. Pewna czqSó pienipdzy zostala .ju2 przekazana Ekornowi we wrzeéniu

biez4cego roku, pozostala czq{ó zobowiqzania najprawdopodobniej w dalszym

ci4gu pozostaje nieuregulowana - odpowiedzial Burmistrz M. Wolski.

Glos zabrala radna E. WiÉniewska. Chciatabym równie2 dodaó,

iz jednym z wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej jest skompensowanie

zalegioéci pornigdzy Urzqdem, Ekomern i ZBM.

lJwaZam, iZ skompensowanie tych naleznoéci jest juk najbardziej

uzasadnione i pozwoli w pewnym stopniu rozwiqzaó t4 trudna sytuacjE, -

odpowiedzial Bunnistrz M. Wolski.

Czlt pan kierownik ZBM S. Jach zrealizott,al zalqcznik do Llchwaly Rady

Miejskiej w spravie redukcji etatów? - Zapytala radna E. Wiéniewska

Zalqcznlk do Uchwaly w sprawie redukcji etatów nie zostal zrealizowany.

W zwiqzl<u z fym zostala wstrzymana premia regulaminowa kierownikowi

ZBM. Wszelkie sprawy dotyczqce ZBM u uzgadniam z panem Chyla

poniewaZ pan S. Jach na chwilq obecn4 przebywa na zwolnieniu lekarskim -

odpowiedzial Bunnistrz M. Wolski.

Glos zabrala radna E. Wiéniewska. Niepokoi mnie równiez nierozstrzygniEta

sprawa s4dowa porniqdzy ZBM a Dalki4. Kierownik S. Jach interpretuje

to wprawdzie z korzyÉciq dla ZBM, ale musimy mieó SwiadomoSó, iZ to my

mozemy placioó Dalki.
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Problem iest doéó powa2ny. Chciatbym równiez zasygnalizowaó paóstwu

sprawQ nie podpisania Seszcze umowy pomigdzy Dalki4 a ZBM na ogrzewanie

nowo wybudowanego bloku komunalnego - powiedzial BurmistrzM. Wolski.

Glos zabralaradna E. Wiéniewska. W planie pracy Kornisji Rewizyjnej na

posiedzeniu listopadowyrn mamy zaplanowan4 ,,anrtlizq zasadnoíci

przyznawania ulg i zwolnien od podatku oraz analizq zalegloíci podatkowych".

W zwiqzku z tym zwracamy siQ do Burrnistrza z proéb4 o przygotowanie

infbrmacj i dotycz4cych ulg, zwolnieú podatkowych, zalegloéci a przede

wszystkim uzasadni e/'r.

Kornisja Rewizyjna podjgla Uchwale zobowiszuiscq Burmistrzq

do przvgotowsniu ns 20 listopads 2005 roku informscii o ulgoch,

zwolnienisch podutkowvch, zalegloíciach poclotkowvch lacznie

z uzasudnieniami.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Chcialbym równiez poruszyó sprawQ

remontu bloku (tj wymiany elewacji) na ul. B. Chrobrego. Aktualnie

przygotowywane jest prowizorium. Problem polega jednak na tym,

iZ Wspólnota Mieszkaniowa, w sklad, której wchodzi kilku mieszkaúców,

nie posiada funduszu remontowego, co utrudnia wyreffIontowanie calego

budynku. Mozliwe jest, zatem tylko czpÉciowe wyremontowanie obiektu,

po stronie gdzie znajduj4 siQ lokale mieszkalne nalelqce do Gminy.

Gdyby l<a2dy mieszkaniec nale2qcy do Wspólnoty pisernnie zadeklarowal,

i2 zwróci koszty przeprowadzonego remontu wówczas sytuac.ia bylaby jasna -

powiedzial Burrnistrz M. Wolski.

Glos zabrala radna E. Wiéniewska. Rozmawialam w tej sprawie

z Naczelnikiem Wydzialu Inwestycji i Integracji z uniq Europejsk4

który zasugerowal przeprowadzió remont tego obiektu jako remont inwestycji.

Komisja Rewizyjna poruszyla równiez sprawQ utworzenia planowanego

ronda na skrzyíowaniu ulic: Przypkowskiego i B. Chrobrego.
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Na posiedzenie komisji przybyla Przewodniczqca Rady Miejskiej

E. Ptasznik oraz Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Smor4g.

Przewodniczqca Rady Miejskiej poinformowala o sesji nadzwyczajnel

w sprawie umorzenia podatku od nieruchornoéci Szpitalowi w JEdrze.iowie

w dniu 8 listopada roku bieZ4cego. Na sesjg zostal zaproszony

Starosta E,. Kaczmarek, Naczelnik Wydzialu Zdrowia Starostwa Powiatowego

orazDyrektor Zespotu Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie S. Stehnasiriski.

Chcemy równiez zorganizowaó dodatkowe spotkanie z innymi gminami,

by zobligowaó je do wspomagania finansowego szpitala powiatowego

w Jqdrzejowie - powiedziala Przewodniczqca Rady Miejskiej.

Komisja Rewizl¿jna przeloZyla na nastepne spotkanie zapoznanie sie

z warunkami umowy pomiedz)t kontrahentami Wysypiska Slnieci a Urzedem.

Komisja zal<oiczyla posiedzenie o godz. 16.30.
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